
 

 
 
Beesd, 20 mei 2015, 
 
 
Aan het bestuur van Rhelico, 
 
Vandaag is er een gesprek geweest waarbij namens Rhelico, de bestuursleden Conrad van Keulen en 
Leo van Rijnsbergen aanwezig waren en namens Beesd, de bestuursleden Frans de Weijer en 
Maarten van der Hulst.  
Aangezien er de laatste anderhalve maand niet meer met elkaar, maar over elkaar werd gesproken, 
is ter voorkoming van verdere escalatie, gezamenlijk voor gekozen de brief van Rhelico dd 10-5-2015 
eerst nader door Leo en Conrad te laten toelichten, zodat het bestuur van Beesd hierop een 
passende schriftelijke reactie kan geven.  
 
Uit dit gesprek blijkt dat beide verenigingen het in grote lijnen met elkaar eens zijn, echter alleen nog 
steeds verschillen van inzicht op een cruciaal punt, t.w.: de randvoorwaarden zoals genoemd in de 
memo van Rhelico dd 1-5-2015.  
 
De voorwaarde waarbij de gemeente vooraf (of uiterlijk 1-5-2016) garant staat voor het volledig 
uitvoeren van alle punten, zoals:  

 5 velden, waarvan 1 kunstgrasveld 

 Uitvoeren noodzakelijke renovaties bestaande velden 

 Aanpassen algemene inrichting sportpark 

 Aanpassen ontsluiting/bereikbaarheid voor auto’s 

 Realiseren adequate parkeervoorziening 
 
De stuurgroep van Rhelico/Beesd heeft tijdens het proces reeds gesprekken gevoerd met de 
gemeente omtrent deze garanties vooraf. Daarin is eenduidig gecommuniceerd en vastgesteld dat dit 
op voorhand niet mogelijk is. Bij de gemeente kan men enkel op basis van een ingediende aanvraag 
van de (nieuwe) vereniging de processen (inbrengen via de raad etc.) op gang brengen. Dit is dus pas 
mogelijk na het ontstaan van de nieuwe fusieclub. 
Echter is door de gemeente wel het vertrouwen uitgesproken dat de brede(multifunctionele) nieuwe 
vereniging gedragen/ondersteund zal gaan worden. Dit zou ook als zodanig gepresenteerd worden 
door de wethouder op de geannuleerde bijeenkomst van 28 maart jl. in de Rodenburg. 
De gezamenlijke stuurgroep is hiermee dan ook akkoord gegaan (en dus volledig bewust hiervan) het 
verdere fusieproces ingegaan, zonder deze harde garanties vooraf.    
  
Naast deze voorgenoemde voorwaarde stellen jullie, dat indien de gemeente besluit om niet alle 
bovengenoemde 5 punten volledig uit te voeren, er een heroverweging van de locatie dient plaats te 
vinden. Dit is naar onze mening niet gepast, aangezien het rapport eenduidig Molenzicht aanwijst. 
Dit fusieproject zou dus eerst de volledige kans moeten krijgen om gerealiseerd te worden! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Wij, als vereniging Beesd zijn altijd uitgegaan van het uiteindelijke doel: 
 

 Een financieel gezonde vereniging, klaar voor de toekomst! 
 
 

Onze conclusie: 
 
Na een lange periode van onzekerheid en vertragingen zijn wij in de eindfase beland. 
Wij vragen jullie per direct te antwoorden op de volgende vraag:  
 

 stap in het fusieproces waar het gestopt is, zonder de onmogelijke randvoorwaarden zoals 
eerder genoemd in dit schrijven. 

 
 
Indien het antwoord ja is, gelieve dit dan ook kenbaar te maken in het overleg met de leden van  
vrijdag 22 mei a.s. 
 
Indien het antwoord nee is, betekent dit het einde van het fusieproces en tevens het einde van de 
samenwerking van de jeugd in het aankomend seizoen.  
Beesd zal dan op eigen kracht zijn koers gaan varen. 
 
Wij verwachten graag een antwoord voor 22 mei a.s. voor 12.00 uur. 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Namens het bestuur v.v. Beesd 
Maarten van der Hulst / Voorzitter 
 
 
 
 
 


